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Napirendi pontok: 

 
 
I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 
II. 2022. évi költségvetés - előterjesztő: Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató 
 
III. Egyebek  
 

 
Dr. Szabó István dékán úr névsorolvasással ellenőrzi az online Kari Tanács üléshez csatlakozókat. 
Megállapítja, hogy 18 szavazati jogú tag csatlakozott az üléshez, így az határozatképes. 15 óra 34 
perckor közös imával megkezdődik az ülés. Dékán úr ismerteti a napirendi pontokat, melyet a Kari 
Tanács egyhangúlag elfogad. 
 
I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 
Dékán úr beszámol a várható beruházások folyamatairól. A Bródy projektre az egyetem megkapta az 
építési engedélyt, a következő feladat a kivitelezési közbeszerzés kiírása. Az építkezés miatti költözés 
májusról várhatóan augusztusra csúszik. 
A meglévő oktatásmetriai indikátorokkal Dr. Papp János Tamás dékáni titkár-helyettes úr dolgozik. 
A kijött adatok, eredmények nem biztos, hogy reális képet nyújtanak a teljesítményről. Ha elkészül a 
teljes felmérés, a Kari Tanács meg tudja majd beszélni az eredményt. 
 
II. 2022. évi költségvetés - előterjesztő: Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató 
 
Dékán úr megkéri Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató kisasszonyt, hogy röviden ismertesse a 
költségvetés részleteit. Gazdasági igazgató kisasszony részletesen bemutatja a 2022. évi 
költségvetéssel kapcsolatos előterjesztést, melyet Dékán úr kiegészít néhány tudnivalóval. Mivel 
hozzászólás, kérdés nem érkezett, Dékán úr köszönetét fejezi ki Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató 
kisasszonynak munkájáért. A szavazáson 17 fő vesz részt, mert Dr. Gyeney Laura vizsgáztatás miatt 
távozott. 
 
A Kari Tanács 51/2021. (XII.20.) számú határozatával 17 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül elfogadta a Kar 2022. évi költségvetését az előterjesztés szerint. 
 
VIII.  Egyebek 
 
Dr. Varga Zs. András prodékán úr az állami támogatás felhasználásáról kérdez, melyre Dr. Horváth E. 
Írisz gazdasági igazgató kisasszony válaszol. 
 
Dékán úr mindenkinek megköszöni egész éves munkáját. 
 
 
Jegyzőkönyv lezárása 16 óra 14 perckor. 
 


